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Op 16 februari 2024 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: schriftelijke vragen (art. 
39 RvO) inzake groot onderhoud Atlantispark. Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 

1. Is het college bekend met de overlast op en rond het sportveld in het Atlantispark? Zo ja 
welke interventies zijn hiervoor ondernomen om de overlast te beperken? 
Het college was in eerste instantie niet op de hoogte van de overlast. Ook bij de wijkagent 
was de overlast niet bekend. Tijdens de gesprekken met bewoners werd duidelijk dat zij wel 
overlast ervaren. Na onderzoek intern hebben we vast kunnen stellen dat er in de afgelopen 
jaren 5 meldingen van overlast zijn gemeld.  

2. Waarom zijn deze plannen geoormerkt als groot onderhoud terwijl er in de huidige situatie 
zich alleen een sportveld bevindt en in de plannen buitensport toestellen zijn ingetekend? 
De eerste aanleiding was vervanging van het kunstgrasveld (speelveld) en dit wordt 
beschouwd als groot onderhoud. Later zijn er sporttoestellen aan het project toegevoegd. Zie 
ook beantwoording van vraag 5. 

3. Welke vorm van participatie wordt gebruikt voor groot onderhoud projecten? 
De vorm van participatie kan per project verschillen. Afhankelijk van onder andere de 

complexiteit en scope van een project wordt de keuze gemaakt tussen: informeren, 
inventariseren, verdiepen of samen doen. In dit project is gekozen voor informeren omdat de 

werkzaamheden plaatsvinden op ruime afstand van woningen Bij de vervanging van dit 
sportveld was in eerste instantie geen participatie bedacht. Het sportveld ligt op een 
behoorlijke afstand van woningen en de scope was de vervanging van het sportveld.  Tijdens 
de voorbereiding van het grootonderhoud ontstonden er koppelkansen en zijn er 
sporttoestellen toegevoegd aan het project. 

4. Op welke andere locaties in de stad is groot onderhoud gepland aan soortgelijke 
sportvelden waar ook buitensport toestellen als aanvullende functie staan ingetekend?  
Er staan de komende periode nog 3 andere locaties op de planning. Op de Marathonlaan 
wordt een bestaand trapveldje omgevormd naar een Cruyff court en bij de bestaande 
speelplaats aan het Boegpad komen er sporttoestellen bij. Aan Vorstmanstraat wordt in een 
bestaand gazon een freerunning parcours aangelegd 
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5. Door het toevoegen van buitensport toestellen wordt er een nieuwe functie toegevoegd. 
Op welke manier is de buurt hierbij betrokken?  
Bij de vervanging van dit sportveld was in eerste instantie geen participatie bedacht. Het 
sportveld ligt op een behoorlijke afstand van woningen en de scope was de vervanging van 
het veld.  Tijdens de voorbereiding van het grootonderhoud ontstonden er koppelkansen en 
zijn er sporttoestellen toegevoegd aan het project. Er is op dat moment ingeschat dat de 
impact hiervan klein zou zijn, en daarop is besloten om de buurt hierin niet verder mee te 
nemen.  
Op een informatie bijeenkomst van het project Park Atlantis (omvormen laag liggende deel 
van het park) is ook het groot onderhoud van het sportveld aan de orde geweest en naar 
aanleiding hiervan heeft een aantal bewoners contact gezocht met de gemeente om na te 
gaan wat de werkzaamheden van het groot onderhoud inhield. Bij het contact bleek dat de 
bewoners zorgen hadden over de toevoeging van de sporttoestellen en de mogelijke overlast 
die deze toestellen zouden veroorzaken (hangjongeren en zwervers). Naar aanleiding van 
deze zorgen zijn er een aantal gesprekken geweest en is er een alternatief ontwerp 
voorgesteld waarin tegemoet is gekomen aan de zorgen van de bewoners. Dit nieuwe 
ontwerp wordt door de bewoners zeer gewaardeerd en is nu in voorbereiding om na de 
zomer te worden uitgevoerd.  

6. Is er een omgevingsvergunning nodig voor de werkzaamheden?  
Voor dit soort werkzaamheden is geen omgevingsvergunning nodig. 

7. Zijn er informatiebijeenkomsten voor omwonenden georganiseerd? Zo ja wanneer hebben 
deze plaatsgevonden? Binnen welke afstand zijn inwoners hiervoor uitgenodigd? Wat is er 
opgehaald tijdens de bijeenkomsten? Zijn er op basis hiervan wijzigingen doorgevoerd in 
het plan? 
Zie beantwoording bij vraag 5 

8. Kan de gemeente Gouda alsnog het gesprek aangaan met de inwoners om te kijken naar 
een gezamenlijke oplossing, gegeven de positieve grondhouding van inwoners die 
openstaan voor een alternatief? 
Zie beantwoording bij vraag 5 

9. Wat als de gemeente dit plan ongewijzigd doorvoert? Wat gaat de gemeente dan doen als 
overlast verergert en wat wordt inwoners meegegeven in het kader van overlast en 
participatie? 
Doordat we het plan hebben aangepast is de verwachting dat de mogelijke overlast beperkt 
zal blijven. In het algemeen geldt dat als er sprake is van overlast bewoners deze overlast 
kunnen melden en er gehandhaafd zal worden. (het gebied heeft een verbod drankgebruik 
art 3)  

 
Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit:  4 uur. 
 

 


